



Yau Yat Chuen Garden City Club Ltd.
又一村花園俱樂部有限公司

尊敬的會員和員工：

新一屆飲食小組委員會經已作出一些決定，包括如下：

1. 俱樂部將保持傳統繼續為會員於中菜廳提供西式美食及飲品，並在地錦廳提供中式美食及飲品；
2. 地錦廳與中菜廳團隊將會相互合作，共同為俱樂部整體福祉一起努力；
3. 地錦廳與中菜廳將盡最大可能共同用相同資源及食材；
4. 地錦廳將會簡化菜單，保留 20 多款最受歡迎的美食，而粥粉麵類食品則會如常供應；
5. 地錦廳的露天雅座將會恢復提供每星期 7 日的餐飲服務。我們將採納上屆飲食小組委員林兆榮先生的自助建議。我們亦會邀請會員及其來賓於用餐完畢後自行將剩餘食物、食物盤和餐具放回指定地點。會員及其來賓如有需要的話，自己將剩餘食物打包帶走；及
6. 地錦廳與中菜廳部份房間的最低消費金額或會於每星期內一些目前會員較少消費的日子作出下調。

管理層將會展開準備工作，盡快實施上述措施。

我們希望能為會員提供優質的服務，與此同時改善我們餐飲服務的業務狀況。

隨時歡迎各會員提出寶貴建議。

又一村花園俱樂部

飲食小組 謹啟

2024 年 12 月 16 日



Yau Yat Chuen Garden City Club Ltd.
又一村花園俱樂部有限公司

Date: 16 December 2024

Dear Members and Staffs,

The new F & B Sub-Committee has made some decisions, including the following:

1. The Club will continue its long tradition of providing the café's food and beverage to the Chinese restaurant and vice versa;
2. The Verbena Café and Chinese Restaurant teams will work as one team for the benefit of the Club co-operating and supplementing each other;
3. The Verbena Café and Chinese Restaurant will to the greatest extent possible share the same resources and ingredients;
4. The menu of the Verbena Café will be simplified to 20 odd most popular food items but the current congee and noodles type of food remains unchanged;
5. Our Outdoor Terrace will resume opening on all 7 days in a week but members and their guests will have self-service as suggested by Mr. Andy Lam, a former F & B Sub-Committee member. We will further invite members and their guests to return the tray of unfinished food and meal tools to a designated place. They will also be invited to self-pack unfinished food if wanted; and
6. Minimum spending in some rooms in the Verbena Café and the Chinese Restaurant may be reduced on some days of the week with less members' spending.

The management will start to work out the logistics etc. to implement the above as soon as possible.

Hope we can bring better service to members while improving our F & B financial condition.

Your suggestions are always welcome.

Food and Beverages Sub-Committee

Yau Yat Chuen Garden City Club